



中国林业科学研究院林业研究所

Research Institute of Forestry Chinese Academy of Forestry

[首页](#)
[研究所概况](#)
[机构设置](#)
[科研成果](#)
[人才队伍](#)
[条件平台](#)
[挂靠机构](#)
[研究生教育](#)
[国际合作](#)
[党群之窗](#)
[产业开发](#)
[学术期刊](#)

科研成果

发表论文

科技著作

授权专利

科技奖励

植物新品种

林木良种

登记软件

认定/鉴定成果

制定/修订标准

发表论文

- 王帅, 邵芬娟, 李论, 芦强, 邱德有. 穗花杉的转录组测序及其转录组特性分析. 林业科学研究. 2017, 30(5): 759-764.
- Jinke Lin, Iain W. Wilson, Guoping Ge, Guiling Sun, Fuliang Xie, Yanfang Yang, Liangyu Wu, Baohong Zhang, Jianqiang Wu, Yue Zhang, Deyou Qiu. Whole transcriptome analysis of three leaf stages in two cultivars and one of their F1 hybrid of *Camellia sinensis* L. with differing EGCG content. *Tree Genetics & Genomes*. 2017,
- Qiang Lu, Fenjuan Shao, Colleen Macmillan, Iain W. Wilson, Karen van der Merwe, Steven G. Hussey, Alexander A. Myburg, Xiaomei Dong and Deyou Qiu*. Genomewide analysis of the lateral organ boundaries domain gene family in *Eucalyptus grandis* reveals members that differentially impact secondary growth. *Plant Biotechnology Journal*. 2017,
- Fenjuan Shao, Qiang Lu, Iain W. Wilson,. Genome-wide identification and characterization of the SPL gene family in. *Gene*. 2017,
- Jun Chen, Yan-Fei Zeng, Wan-Jin Liao, Peng-Cheng Yan, Jian-Guo Zhang. A novel set of single-copy nuclear gene markers in white oak and implications for species delimitation. *Tree Genetics & Genomes*. 2017,
- 刘霞, 王兆山, 邵文豪, 叶占洋, 张建国. Phylogenetic and Taxonomic Status Analyses of the Abaso Section from Multiple Nuclear Genes and Plastid Fragments Reveal New Insights into the North America Origin of *Populus* (Salicaceae). *Frontiers in Plant Science*. 2017,
- 武苾菲, 李万峰, 徐海燕, 张立峰, 齐力旺, 韩素英. 中间锦鸡儿CiDR1的克隆及干旱胁迫下的表达分析. 林业科学研究. 2017, 30(2): 238-244.
- 张雄清, Quang V. Cao, 段爱国, 张建国. Modeling tree mortality in relation to climate, initial planting density, and competition in Chinese fir plantations using a Bayesian logistic multilevel method. *Canadian Journal of Forest Research*. 2017, 47:: 1278 - 1285.
- 张雄清, Quang V.Cao, 相聪伟, 段爱国, 张建国. Predicting total and component biomass of Chinese fir using a forecast combination method. *iForest-Biogeosciences and Forestry*. 2017, 10: 687-691.
- 李哲馨, 张立峰, 李万峰, 齐力旺, 韩素英. MIR166a affects the germination of somatic embryos in *Larix leptolepis* by modulating IAA biosynthesis and signaling genes. *Journal of Plant Growth Regulation*. 2017, 36 (4) : 889-96.
- 李万峰, 杨文华, 张守攻, 韩素英, 齐力旺. Transcriptome analysis provides insights into wood formation during larch tree aging. *Tree Genetics & Genomes*. 2017, 13: 19.
- 高国日, 刘娟娟, 陈道国, 何彩云. 土壤干旱对2个沙棘品种叶片水势和光合特性的影响. *浙江农林大学学报*. 2017, 34 (6) : 999-1007.
- He Caiyun, Zhang Guoyun, Zhang Jianguo*, Zeng Yanfei, Liu Juanjuan. Integrated analysis of multiomic data reveals the role of the antioxidant network in the quality of sea buckthorn berry. *The FASEB Journal*. 2017, 31(5): 1929-1938.
- 黄绢, 陈存, 张伟溪, 丁昌俊, 苏晓华, 黄秦军. 干旱胁迫对转JERF36银中杨苗木叶片解剖结构及光合特性的影响. *林业科学*. 2017,
- 朱文旭, 丁昌俊, 张伟溪, 张冰玉, 黄秦军, 褚延广, 苏晓华. 8年生转基因库安托杨外源基因转移及对土壤微生物数量影响的检测. *林业科学研究*. 2017,

共862条信息 15条/页 当前第31页 首页 上一页 下一页 尾页